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Abstract (en)
A device for securing two doors (3, 4) of a motor vehicle, which are located opposite one another and which are pivotable outwards about door
hinges (5, 6), consists of a tension member (9) which is suspended at its ends on the side of the doors (3, 4) remote from the door hinges (5, 6).
Two rods (10, 11) forming the tension member (9) are subsequently clamped by means of a clamping device (23), so that the doors (5, 6) are
connected firmly to one another and consequently can no longer be opened. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Sichern von zwei zueinander gegenüberliegenden, nach außen um Türscharniere (5, 6) zu schwenkenden Türen (3, 4)
eines Kraftfahrzeugs besteht aus einem Zugglied (9), welches mit seinen Enden an von den Türscharnieren (5, 6) entfernten Seite der Türen (3, 4)
eingehangen wird. Anschließend werden zwei das Zugglied (9) bildende Stangen (10, 11) mittels einer Spannvorrichtung (23) gespannt, so daß die
Türen (5, 6) fest miteinander verbunden sind, und deshalb nicht mehr geöffnet werden können. <IMAGE>
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